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Bestyrelsesmøde den 22. august 2023 

 

Til stede:  Erik Schaadt 

 Lone Kielberg (Ref.) 

Mogens Jensen 

Qu Wang 

 Allan Hoff 

 Afbud:  

Jens Larsen,  

Frank Blinkenberg 

 

Dagsorden:  

1. Drøftelse af Multi Ball-projektet 

2. Banefordeling for indendørssæsonen 2023 – 24  

3. Økonomi 

4. Status for trænere 

5. Dato for næste møde 

6. Eventuelt 

 

Ad 1.  Drøftelse af Multi Ball-projektet 

 Træner Frederik gav en introduktion til projektforløbet og -indhold. Målet med Multi Ball er 

at indføre en aktivitet, som fremmer det sociale i klubben – primært blandt juniorerne. Multi 

Ball er et træningsspil, hvor spillerne kan afprøve motoriske færdigheder og konkurrere 

indbyrdes, Prisen for Multi Ball er ca. 75.000 kr. Pengene skal indsamles gennem salg af bl.a. 

strømper, merchandises, lotteri etc. Klubben giver ikke økonomisk støtte til projektet, som 

først kan realiseres, når alle pengene er samlet ind. Der afholdes et informationsmøde 

torsdag den 23.08.2023 i klubben. 

 Bestyrelsen besluttede at godkende projektet under forudsætning af, at juniorerne kan 

indsamle det nødvendige beløb.  
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Ad 2 Banefordeling for indendørssæsonen 2023 - 24 

Med udgangspunkt i indkomne forslag og ønsker til kommende banefordeling af 

indendørsbaner for 2023-24 sæsonen fra trænere, klubbens medlemmer og HVT samt 

forhåndsreservation af baner til evt. kommende turneringer, holdkampe og events blev 

udkastet til banefordeling vedtaget. Bestyrelsen vurderede, at alle ønsker for faste 

banetimer er imødekommet. Allan sender udkastet til Ulla, som sender videre til 

baneformændene. 

Da der stadig er ledige baner i primetime, blev det besluttet, at ledige tider man-tors skal 

udbydes endnu engang til klubbens medlemmer. Mogens sørger for, at der sendes besked 

ud til alle medlemmer om, hvile baner der er mulighed for at indgå kontrakt om. 

Desuden undersøger Mogens, om der er interesse for træning indendørs (både med trænere 

og selvtræning) blandt klubbens holdspillere (herunder 1+2-holdet, veteran- og 

motionistholdspillere). Hvis der er interesse, udarbejder Mogens et forslag til en plan, 

hvordan og i givet fald hvornår denne træning kan gennemføres og til hvilken pris. Forslaget 

drøftes med Qu og Allan, inden det udbydes endeligt blandt klubbens holdspillere. 

Drøftelse af revideret udkast til principper for tildeling af baner blev udskudt til næste møde. 

På møde den 5. august blev det besluttet at invitere repræsentanter fra Dialoggruppen til en 

fælles drøftelse, når udkast til banefordeling og principper for tildeling af baner forelå. Erik 

har efterfølgende den 23.08.2023 kontaktet Dialoggruppen, som oplyste, at gruppen ikke 

havde behov for et møde forud for, at planen for banefordeling bliver sendt ud. 

Ad. 3 Økonomi 

 Mogens havde gennemgået saldobalancen for den 14.07 for sidste års saldo og 

sammenlignet den med saldoen for samme dato 2023. Saldoen for 2023 var 316.760 kr.; i 

2022 var den 234.800 kr. Under forudsætning af, at indtægter og udgifterne vil være det 

samme i den resterende del af budgetåret, vurderes det, at der er en bedre balance i år end 

sidste år (på godt +80.000 kr.). Det skal dog understreges, at det behæftet med stor 

usikkerhed at forudse, om indtægter og udgifter for resten af året vil være de samme som 

sidste år. 

Ad. 4. Status for trænere 

 Trænersituationen blev drøftet. 

Ad 5. Næste møde 

 Næste møde afholdes den 19. september 17-20. 

Ad. 6  Eventuelt 

 Ingen punkter.  


